
ATV300 绞盘安装教程 

                      Procedures of 300 ATV Winch Installations  

 

步骤一：拆卸座椅和两侧左右侧板塑料件（如图） 

1. Remove the seat and 2x plastic side cover (See pic) 

 

 

 

步骤二：装上绞盘自带控制器（装在车架右前侧） 

2. Install the winch controller to the right side of front part of the ATV frame 

(See pic) 



 

 

 

步骤三：安装绞盘，到绞盘安装板上 

3. Install the winch to the front plate of the bumper (See pic) 

 
 



步骤四：将控制器上正负极接到绞盘上 

4. Connect two wires (Positive and Negative) of controller to the winch.(See pic) 

 

 

 

步骤五：将控制器延伸出来的主电缆，沿着车架左侧排线，直至电瓶处。 

5. Arrange and connect wire harness extended from controller to battery through the 

left side of the ATV frame.(See pic) 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

步骤六：将绞盘开关安装到左侧龙头把手上（走线需要将前面塑料盖板拆除） 

6. Install the winch switch to the left side of the handle bar by removing the handle 

bar cover.(See pic) 

 

 

 



 

 

步骤七：将绞盘控制器上的线缆，与绞盘开关上的线缆对插 

7. Connect the wire of the winch to the wire of the winch switch.(See pic) 

 

 

 

步骤八：将绞盘开关上的红线，与车子主电缆上的端子对插（每台车上都有此端子） 

8. Connect the red wire of the winch switch to the terminal of ATV wire harness. 

(See pic). 

The wire harness of each ATV has the terminal to connect. 



 
 

 

步骤九：此为绞盘遥控器 

9. The winch can be used by controller after all above is installed and set up. 

 


